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Geachte leden van de raad, 
 
Met deze brief wil ik u mede namens loco-burgemeester Raymond Wanders informeren over het 
geweldsincident dat dinsdag in Hardenberg heeft plaatsgevonden en waarbij twee inwoners van 
onze gemeente waren betrokken. Bij het geweldsincident is helaas een inwoonster van Schoonebeek 
om het leven gebracht. Haar partner wordt door de politie als dader verdacht. De loco-
burgemeester, die mij in verband met vakantie verving, is kort na het incident en de fatale afloop 
door de politie op de hoogte gebracht. Ook heeft hij woensdag jongstleden contact gehad met de 
burgemeester van Hardenberg, die hem later die dag eveneens heeft geïnformeerd over het verloop 
van een bijeenkomst in zijn gemeente voor direct betrokkenen. 
 
Allereerst wil ik de nabestaanden condoleren met het overlijden van hun moeder en een dierbaar 
familielid. Ik wens hen de komende tijd heel veel sterkte. Ik hoop dat zij de kracht kunnen vinden 
om hun leven weer op te pakken hoewel ik mij realiseer hoe moeilijk dat is. Slachtofferhulp biedt 
hulp en bijstand aan de nabestaanden. Mochten zij daar behoefte aan hebben, dan ben ik graag 
bereid om met hen in gesprek te gaan.  
 
De politie doet onderzoek naar wat er is gebeurd en wat daaraan voorafging. In het belang van het 
onderzoek ben ik terughoudend met het delen van informatie. Op dit moment kan ik niet ingaan op 
achtergronden en context van het incident van dinsdag en de mate van betrokkenheid van alle 
instanties. Wel kan ik zeggen dat politie, het OM, de burgemeester en hulpverleningsinstanties 
bekend waren met een incident dat zich eind mei heeft afgespeeld. Meteen daarna is een 
hulpverleningstraject gaan lopen. Protocollen en privacyregelgeving brengen met zich mee dat de 
gemeente, politie en OM daarover niet inhoudelijk worden geïnformeerd.   
 
In de media heeft u kunnen lezen dat de situatie rond het gezin in juli ook door de Erkende Overleg 
Partner Schoonebeek onder de aandacht is gebracht tijdens het jaarlijkse gesprek tussen de EOP en 
mijzelf.  Tijdens dat gesprek zijn er zorgen geuit over de situatie van het gezin. Die situatie was mij 
al langer bekend. Ik heb de zorgen van de EOP vervolgens nogmaals onder de aandacht gebracht 
van de hulpverleningsinstanties. 
 
Naar aanleiding van de trieste gebeurtenissen heeft de loco-burgemeester woensdag contact gezocht 
met de voorzitter van de EOP om eventuele steun en hulp aan te bieden. Daaraan lijkt vooralsnog 
geen behoefte, maar ons aanbod blijft vanzelfsprekend staan. Daarnaast heeft de gemeente het 
instrument van Psychosociale Hulpverlening bij Incidenten ingezet om alle direct betrokkenen zo 
goed mogelijk bij te staan. 
 
Zodra ik meer informatie met u kan delen, zal ik u op de hoogte brengen. 
 
Ik hoop dat ik u zo voldoende heb geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet mede namens loco-burgemeester Wanders, 
 
Eric van Oosterhout 
 
Burgemeester        
 


